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Обращение драгоценных металлов и драгоценных камней подчинено специальному правовому режиму, основные 
положения которого рассмотрены в предыдущем изложении. Тем не менее наряду с внутригосударственным правовым 
регулированием следует принять во внимание соответствующее международно-правовое регулирование, поскольку 
действие последнего по общему правилу является приоритетным. В структуре международного права выделяется 
ряд международно-правовых отраслей, каждая из которых представляет собой совокупность норм, регулирующих 
определенный род или вид международных отношений. Однако позиционирование рассматриваемого международно-
правового регулирования в системе международного права вызывает известные затруднения, в том числе по причинам 
отсутствия какой-либо правовой доктрины в этой части. 
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The circulation of precious metals and gems is subject to a special legal regime, the main provisions of which are reviewed 
in the previous paper. Nonetheless, along with the domestic legal regulation, one should take into account the corresponding 
international legal regulation as the latter has a priority effect according to the general rule. A number of international law 
branches is singled out in the international law structure, each of such branches presents an aggregate of provisions regulating 
specific nature or type of international relations. However, positioning of the reviewed international law regulation in the 
international law system presents a certain challenge, including due to the fact that there is no legal doctrine in this sphere.

Keywords: international law, international investment law, international banking law, international financial law, 
international monetary law, international trade law, precious metals, gems, valuables.

DOI: 10.18572/1812-3910-2020-5-3-7


